
Protokoll från föreningsstämma i Knoppen 21 den 30 maj 2006 
 
Plats: Kungsholmens gymnasium 
 
Närvarande:  
Lgh 3 & 4: Dan Forsback 
Lgh 7: Niklas Hydén 
Lgh 9: Åsa Karlström 
Lgh 10: Teres Vesterlund 
Lgh 11: Carl Hoffsten 
Lgh 13: Camilla Olsson 
Lgh 14 & 15: Gunilla Fragell 
Lgh 17: Malin Sandberg 
Lgh 22: Agnes Hagman & Eva-Maria Bengtson 
Lgh 26: Fredrik Tauson 
Lgh 34: Jukka Peltoniemi 
Lgh 35: Pehr G Ohlsson 
Lgh 36: Lisa Larsson 
Lgh 37: Emma Berglund 
Lgh 38 & 39: Peter Persson 
Lgh 41: Mats Isaksson 
Lgh 42: Joakim Pilo 
Lgh 43: Gunilla Borgehed 
Lgh 46 & 47: Bertil Norberg 
 
1. Stämman förklarades öppnad. Den nuvarande styrelsen presenterade sig. 
 
2. Dagordningen för stämman godkändes. 
 
3. Niklas Hydén valdes till ordförande för stämman. 
 
4. Bertil Norberg valdes till protokollförare. 
 
5. Till justeringsmän valdes Gunilla Borgehed (lgh 43) och Emma Berglund  

(lgh 37) 
 
6. Stämman förklarades vederbörligen utlyst. 
 
7. Röstlängden fastställdes: en röst per lägenhet gäller. 
 
8. Årsredovisningen föredrogs. Föreningens ekonomi är god, inget behov av 

avgiftshöjning föreligger.  
 
9. Årsredovisningen godkändes, under förutsättning att inga ändringar fordras av 

revisorn som ännu inte lämnat sin rapport. 
 
10. Resultat- och balansräkning godkändes, under förutsättning av revisorns 

godkännande.  
 
11. Föreslagen resultatsdisposition godkändes. 



 
12. Styrelseledamöterne beviljades ansvarsfrihet, under förutsättning att revisorn 

godkänner årsredovisningen. 
 
13. Arvodet för revision godkändes. 
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14. Till styrelse för det nya verksamhetsåret valdes: 
 
 Gunilla Borgehed (omval) 
 Dan Forsback (nyval) 
 Niklas Hydén (omval) 

Bertil Norberg (omval)  
 Joakim Pilo (nyval) 
 Patrik Bach (omval) 
 
15. Nuvarande revisor Kari Korpelainen på Lundewalls Revision & Redovisning 

omvaldes, med Pehr Olsson som revisorssuppleant. 
 
16. Till valberedning för kommande styrelseval utsågs sittande styrelse. 
 
17. Frågan om eventuellt bygge av balkonger mot gården togs upp till omröstning. 

På stämman fanns representanter för 23 lägenheter, och dessutom hade 
styrelsen fått fullmakt att rösta från 2 medlemmar som var förhindrade att 
närvara. Resultatet av omröstningen blev 20 positiva röster,  2 negativa och 3 
blankröster. Styrelsen fick i uppdrag att gå vidare med utredningen om 
balkongbygge. 

 
18. Övriga frågor: 
 
 En motion hade inkommit angående städningen i tvättstugan, med förslag att 

denna skulle överlåtas till den som sköter trappstädningen.  Styrelsen fick i 
uppdrag att utreda denna fråga. 

 
 Beträffande snöröjningen på gården efterlystes större engagemang från flera 

medlemmar – detta är ett gemensamt ansvar för alla i föreningen. Fler snö-
skyfflar bör anskaffas, som ska finnas lätt tillgängliga vid varje gårdsport 
under vintern.   

 
 Vidare framkom klagomål på att brandfarligt gods förvaras på trappavsatserna 

och på bottenvåningen i trapphusen. När det gäller barnvagnar är det ett 
problem, eftersom föreningen inte har någon lokal som kan avsättas till 
barnvagnsrum. 

  
 De ordningsregler som gäller inom föreningen bör anslås i varje trapphus. 
 



 
Vid protokollet: 
 
 
Bertil Norberg 
 
 
 
 
Justeras: 
 
 
Gunilla Borgehed     Emma Berglund 


